
PROTOKÓŁ NR 34/2016 

Z OBRAD XXXIV SESJI RADY GMINY SOCHACZEW 

ODBYTYCH W DNIU 21 WRZEŚNIA 2016 ROKU 

 

W obradach udział wzięli : 

 

- radni zgodnie z załączoną lista obecności 

- sołtysi zgodnie z załączoną lista obecności  

- Wójt Gminy Pan Mirosław Orliński 

- Sekretarz Gminy Pani Elżbieta Kowalczyk 

- Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska  

- Dyrektorzy Szkół w Gminie Sochaczew 

- Dyrektor GZEAS Pani Bogusława Cieślak 

 

Porządek obrad : 

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum 

2. Przyjęcie porządku obrad  

3. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w zakresie trasy linii elektro-energetycznej 

jednotorowej 110 KV Sochaczew-Łowicz 1 

4. Podjęcie uchwały  w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy  

5. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XXXI/130/2016 Rady Gminy 

Sochaczew dotyczącej Regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Sochaczew  

6. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla gminy 

Sochaczew na lata 2016-2020 z perspektywą do 2022 roku 

7. Podjęcie uchwały w sprawie dalszego funkcjonowania GZEAS 

8. Przyjęcie protokołu z XXXIII Sesji Rady Gminy Sochaczew 

9. Sprawy różne 

10. Zakończenie obrad XXXIV Sesji Rady Gminy Sochaczew 

 

AD. 1  

Obrady XXXIV Sesji Rady Gminy Sochaczew otworzył Przewodniczący Rady Gminy .  

W obradach wzięło udział 15 radnych  
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AD. 2 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński przedstawił porządek obrad XXXIV 

Sesji Rady Gminy i zaproponował udzielenie głosu przedstawicielom policji na początku sesji 

i rozpatrzenie punktu dotyczącego GZEAS jako pierwszy  

- zaproponowany porządek obrad przyjęto jednogłośnie  

Pan Przewodniczący Rady Gminy udzielił głosu  dzielnicowemu Gminy Sochaczew , który 

poinformował , że będą sprawdzane numery na budynkach ,  bo na wielu budynkach nie ma 

numeracji  , co utrudnia dotarcie do takiego budynku . Dzielnicowy przekazał informację , że 

będą karani właściciele psów jeśli ich psy nie będą zamknięte i będą biegały poza 

ogrodzeniem stwarzając niebezpieczne sytuacje na drodze  bądź zagrażały bezpieczeństwu 

innych mieszkańców . Wysokość mandatu wynosi 200,00 złotych . Dzielnicowy poprosił o 

zgłaszanie takich sytuacji bezpośrednio do niego na numery telefonów , które udostępnione są 

na stronie internetowej Komendy Powiatowej Policji w Sochaczewie . 

Pani Monika Gadzińska przekazała informację , że podobno pies nie jest zwierzęciem 

gospodarskim i należy dodatkowo się ubezpieczać od szkód wyrządzonych przez psy . 

 

AD. 7 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował ,że Sekretarz Gminy Pani Elżbieta 

Kowalczyk przedstawi projekt uchwały w sprawie GZEAS , który został wypracowany na 

spotkaniu przed sesją . Rada Gminy miała na względzie dobro pracowników . Pracownicy 

GZEAS mogą pracować spokojnie , nikt nie zostanie zwolniony .Pan Ćwikliński Czesław 

stwierdził , że jest usatysfakcjonowany , że udało się to przeprowadzić bezboleśnie  

Po zapoznaniu się z projektem uchwały Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił o 

zadawanie pytań  

O udzielenie głosu poprosiła Pani Agnieszka Offerczak-Ciura , która powiedziała , że cieszy 

się , że taka decyzja została podjęta , bo ona jest ostatnią osobą , która mogłaby przyczynić sie 

do zwalniania osób z pracy . Statut określający sposób funkcjonowania nowo utworzonej 

jednostki organizacyjnej zostanie uchwalony w późniejszym terminie , ale nie będzie w tej 

sprawie zwłoki . 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił radnych o przystąpienie do głosowania  

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  

  

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXIV/141/2016 w sprawie 

likwidacji GZEAS  



                                                                 -3- 

O udzielenie głosu poprosiła Pani Cieślak Bogusława , która podziękowała Radzie Gminy 

Sochaczew w swoim imieniu i pracowników za podjęcie takiej decyzji , za rozważenie w jaki 

sposób ma funkcjonować oświata , bo wiadomo , że tak jak dotychczas funkcjonować nie 

mogła obsługa oświaty , bo zmieniły się przepisy . 

W imieniu wszystkich dyrektorów szkól głos zabrała Pani Ewa Kamińska i podziękowała 

radzie gminy za podjęcie takiej decyzji , bo jest to zespół ludzi z doświadczeniem , którzy 

pomagali we wszystkich sprawach , a wiadomo ile zmian szykuje się w oświacie i ile będzie 

pracy , aby dobrze wszystko przeprowadzić .  

 

AD. 3 

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego gminy w zakresie przebiegu trasy linii elektro-

energetycznej przedstawił Pan Florczak Grzegorz i wyjaśnił , że plan miejscowy sporządza 

się w celu wymiany słupów i linii przesyłowych na istniejącej dotychczasowo starej linii 

energetycznej. Na terenie gminy Sochaczew ta linia energetyczna przebiega przez Dachową , 

Lubiejew , Władysławów  i Kąty . 

Pan Florczak poinformował ,że przedstawiciele firmy działającej na rzecz PGE prowadzą 

rozmowy  z właścicielami działek przez które przebiega linia energetyczna i rozmowy te 

zmierzają ku końcowi . Z właścicielami podpisywane są umowy notarialne i właściciele 

działek otrzymują odszkodowanie   

Skarbnik Gminy Pani Alicja Ziółkowska zapytała , czy istnieje taka możliwość , że do tej 

pory słupa na działce nie było , ale wyniku prowadzonej modernizacji taki słup na działce 

może się znaleźć.  

Przedstawiciel firmy reprezentującej PGE wyjaśnił, że jeśli słupa na działce do tej pory nie 

było , to nie będzie , ale zdarzają się sytuacje , że przesuwane są słupy na prośbę właścicieli 

np.  bliżej miedzy . Wymieniane słupy zajmować będą mniej miejsca , bo są to słupy rurowe. 

 

Przewodniczący Rady Gminy Pan Czesław Ćwikliński poprosił radnych o przystąpienie do 

głosowania  

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXIV/142/2016 w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

zakresie trasy linii elektro-energetycznej jednotorowej 110 KV Sochaczew- Łowicz 1 
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AD. 4  

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy przedstawiła Skarbnik 

Gminy Pani Alicja Ziółkowska  

w związku z tym , ze pytań nie było radni przystąpili do głosowania  

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXIV/143/2016 w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy Sochaczew 

 

AD. 5  

Projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zmian w uchwale dotyczącej regulaminu 

utrzymania porządki i czystości na terenie gminy Sochaczew przedstawiła Sekretarz Gminy 

Pani Elżbieta Kowalczyk  

W związku z tym , że nie było pytań Pan Przewodniczący poprosił radnych o przystąpienie do 

głosowania  

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych  

- wstrzymało się od głosu 2 radnych  

 

WNIOSEK  

Rada Gminy Sochaczew większością głosów podjęła uchwałę Nr XXXIV/144/2016 w 

sprawie wprowadzenia zmian w uchwale Nr XXXI/130/2016 dotyczącej Regulaminu 

utrzymania porządku i czystości na terenie gminy Sochaczew. 

 

AD. 6 

Pan Przewodniczący Rady Gminy poprosił Panią Anetę Ćwiklińską o przedstawienie projektu 

uchwały w sprawie Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla gminy Sochaczew 

 Po zapoznaniu się z projektem uchwały o udzielenie głosu poprosił Pan Zbigniew Sitarski , 

który poinformował , że 30% wytworzonej energii będzie zabierało PGE , a w związku z tym 

, że większość tej instalacji będzie miało 3 KW , to do PGE trzeba będzie odprowadzać 0,9 

KW , więc im więcej energii będzie produkowane , to tym więcej trzeba będzie do PGE 

odprowadzać . 
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Pani Ćwiklińska Aneta wyjaśniła ,że Pan Sitarski mówi już o projekcie do którego można 

przystąpić  , a tu jest omawiany Plan Gospodarki Niskoemisyjnej dzięki któremu można 

będzie do tego projektu przystąpić  

Pan Przewodniczący Rady Gminy poinformował ,że  rozmawiał z przedstawicielem firmy 

montującej ekrany , który doradzał założenie instalacji 3KW , a nie 6 KW , która jest bardzo 

droga  

- w głosowaniu wzięło udział 15 radnych  

- za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych  

 

WNIOSEK 

Rada Gminy Sochaczew jednogłośnie podjęła uchwałę Nr XXXIV/145/2016 w sprawie 

przyjęcia Planu Gospodarki Niskoemisyjnej dla Gminy Sochaczew na lata 2016-2022 z 

perspektywą do 2022 roku .   

 

AD. 8  

Protokół z XXXIII Sesji Rady Gminy Sochaczew przyjęto jednogłośnie  

 

AD. 9  

W sprawach różnych głos zabrali : 

Pani Dymkowska podziękowała za wykonanie drogi w Kuznocinie i poprosiła o naprawę 

drogi koło Fundacji Aitzhalmera , gdyż zniszczona została przez jeżdżące tam autobusy  

Pan Zieliński Sławomir poprosił o przycięcie krzaków na Żukowie  

Pan Krakowiak poprosił o umieszczenie w porządku obrad sesji punktu dotyczącego 

sprawozdania Wójta z działalności między sesjami i z realizacji wniosków zgłaszanych przez 

radnych i sołtysów  

Pani Nagłowska stwierdziła , że jest problem z wyskakującymi sarnami na drogę  

Pani Krajewska podziękowała za wykonanie dróg w jej rejonie  

Pani Borek zapytała kto jest odpowiedzialny za wycinkę drzew których gałęzie dotykają do 

linii energetycznej. 

Pan Wojciech ćwikliński wyjaśnił , że za wycinkę drzew  odpowiedzialny jest Zakład 

Energetyczny  

Pani Offerczak – Ciura poinformowała , że Lasy Państwowe  są otwarte na współpracę i 

chętnie obcinają gałęzie i wycinają drzewa , które są przy drogach  w ich lasach , 
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Pan Sitarski zgłosił , że na końcu Pilawic , gdzie kończy się droga zrobił się dół i trzeba to 

zasypać   . Pani sołtys z Wyjazdu zgłaszała naprawę mostka na Bogdańcu , b o 

prawdopodobnie ktoś wjechał ciężkim sprzętem i mostek się zarwał . 

Pani Nagłowska podziękowała za wykonanie ładnego odcinka drogi biegnącego przez las w 

Czerwone Parcel  

Pani Borek zapytała , kto powinien wyczyścić rów melioracyjny  

Pan Krakowiak poinformował , że firma wykonująca drogę w Żdżarowie  zrobiła to bardzo 

porządnie  

Pani Wódka Jadwiga podziękowała za poszerzenie drogi na Gawłowie od kapliczki do lasu i 

przekazanie gruntów na poszerzenie drogi przez Panią Teresę Wróblewską i Sebastiana 

Wróblewskiego   

Pani Krajewska poprosiła o naprawę drogi od Bielic do Mikołajewa , bo są tam dziury w 

środku drogi , które zagrażają bezpieczeństwu  

Pani Pastuszko poparła prośbę Pani Krajewskiej i poprosiła jeszcze o wysypanie poboczy tej 

drogi , a najlepiej położenie szerzej asfaltu , aby było bezpieczniej jeździć rowerem  . 

Pani Pastuszko poprosiła o skontrolowanie poboczy przy drodze od  Bielic do Bakomy  , bo  

sa tam wyrzucane worki śmieci . 

Pan Wójt podziękował radnym i sołtysom za ogromne zaangażowanie przy realizacji dróg . 

Odnośnie napraw dróg , wycinki krzaków to będzie to wszystko realizowane  

 Pan Wójt podziękował za zaangażowanie i włączenie się w dożynki . 

Pan Przewodniczący Rady Gminy podziękował Dyrektorom Szkół  za przybycie na sesję i 

poinformowała , że przez najbliższe 3 miesiące rada gminy zajmować się będzie GZEAS-em . 

Poprosi l Dyrektorów o włączenie się w prace przy opracowywaniu budżetu. 

Pani Wódka Jadwiga poprosiła Panią Dyrektor Zespołu Szkół w Kątach o przybliżenie 

informacji na temat rozbudowy szkoły , jak obecnie wygląda praca i nauka w tej szkole .  

Pani Wódka złożyła nauczycielom życzenia z okazji rozpoczęcia nowego roku szkolnego 

 

Pani Muszyńska Otylia podziękowała Radzie Gminy Sochaczew za rozbudowę szkoły , każda 

klas ma teraz swoja sale lekcyjną , wszystkie dzieci chodzą na jedna zmianę . W szkole jest 

piekna świetlica , piękne łazienki , powymieniana instalacje elektryczna . 

Pani Dyrektor Muszyńska przeprosiła za pewne uwagi ,  niedociągnięcia jakie miały miejsce 

w czasie realizacji rozbudowy szkoły  

Pan Przewodniczący zaproponował otwarcie tej szkoły , bo jest to szkoła na miarę XXI wieku   

Pani Borek poprosiła aby nowo utworzona jednostka oświatowa dobrze przeprowadziła 

reformę w oświacie  



                                                                        -7- 

Pan Przewodniczący Rady Gminy powiedział , że obiecała Pani Dyrektor Katarzynie 

Mecheckiej , że rozbudowa Szkoły Podstawowej w Feliksowie rozpocznie się w 2017 roku . 

 

AD.  10 

Obrady XXXIV Sesji Rady zakończono o godz,. 12.00  

 

      Protokółowała                                                                         PRZEWODNICZĄCY 

Wiesława Dałkiewicz                                                             RADY GMINY SOCHACZEW 

                                                                                                        Czesław Ćwikliński         


